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EGE Denizi beşik gibi sallanmaya de-
vam ederken deprem fırtınasının Türki-
ye’yi ne derece etkileyebileceği merak
ediliyor. AFAD, “Ege Denizi’nde, 28 Ocak
tarihinden itibaren yoğunlaşmaya başla-
yan depremlerin sayısı 400'ün üzerine
çıkmıştır” açıklaması yaptı. Prof. Dr. Ha-
san Sözbilir ise “Bölgedeki deniz altı fay-
larının 7’den büyük deprem üretmesi du-
rumunda Kuşadası-Bodrum-Datça kıyıla-
rının tsunami tehlikesi açısından model-
lenmesi ve buna göre önlem alınması ge-
rekmektedir" dedi. S.3

“Laf değil icraat
ZAMANI” 

ÇEŞME Belediye Başkanı Lal Denizli, göreve geldiği
günden bu yana yaptıkları çalışmaları, devam eden
yatırımları ve gelecekte yapılması planlanan projeleri
anlattı. S.6

Teşekkür beklerken ceza geldi 
SGK borçlarıyla CHP'li belediyelerini kıskaca alan AK Parti hükümeti, bu kez İzmir ve Balıkesir Büyükşehir belediyelerine

arıtma cezası keserek, hizmetlere engel oluyor. Yurttaş, ‘CHP’li belediyeleri rahat bırakın” diyerek tepki gösterdi

İZMİR Körfezi'ndeki kirliliğin
kendi sorumluluğunda olmama-
sına rağmen körfezi temizleyen
İzmir Büyükşehir Belediyesi, hü-
kümetten teşekkür beklerken,
para cezası ile karşı karşıya kaldı.
Çevre, Şehircilik ve İklim Bakan-
lığı, İzmir Körfezi'nde yaşanan
kirlilik nedeniyle 6 ihlalden 8
milyon 305 bin 811 lira idari para
cezası uyguladı. Bir ceza da Balı-
kesir Büyükşehir Belediyesi’ne
geldi. BASKİ'ye 668 bin liralık
ceza kesildi. Diğer yandan,
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın ‘Be-
lediyeleri silkeleyin’ talimatı son-
rası Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanlığı, İller Bankası’dan İzmir
Büyükşehir Belediyesi’ne aktarı-
lan paradan 1 milyar 423 milyon
678 bin 915 TL’lik kesinti yaptı.
S.2

Başkanlardan Göcek Tüneli isyanı 
DALAMAN ile Fethiye’yi
birbirine bağlayan ve yap işlet
devret modeli ile yapılan Göcek
Tüneli’nin devir tarihi
yaklaşırken sürenin 20 Mayıs
2030’a kadar uzatılmasına
Fethiye Belediye Başkanı ve
Dalaman Belediye Başkanı
Sezer Durmuş isyan etti.
Başkanlar, “Bakım ve onarımını
belediyeler olarak biz üstlenelim
ve ücretsiz olarak sunalım”
çağrısı yaptı. S.6

Çevre için 227 dava açıldı 
YATAĞAN’da bulunan termik santralinin,
maden arama ruhsatı Muğla Büyükşehir
Belediyesi’nin açtığı dava sonucunda
iptal edildi. Muğla Büyükşehir Belediye
Başkanı Ahmet Aras, “Muğla’nın doğal
yaşamına zarar verecek her oluşumun
karşısında olduğumuzu bir kez daha
ortaya koyduk. Büyükşehir Belediyesi
olarak bugüne kadar açtığımız 227 dava
bunun göstergesidir” dedi. S.8

Sevgi Yolu’nun çehresi
değişecek

>> 4’TE

175 bin  
kaçak Türk

MEHMET NMEZ

Depremzedelere

adalet nerede?

KONAK Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, Sevgi Yolu’nun yeniden eski hareketlili-
ğine kavuşması, daha sağlıklı, estetik ve sür-
dürülebilir bir duruma getirilebilmesi için esna-
fın talep ve önerilerini dinledi.  S.4

Efeler’de Türkan Saylan
misafirhanesi açılıyor

EFELER Belediye Başkanı Anıl Yetişkin’in
seçim vaatleri arasında yer alan ve geleceğin
mimarı olan kadınlara hizmet vermesi planla-
nan T.C. Efeler Belediyesi Türkan Saylan Mi-
safirhanesi 4 bugün açılacak.  S.3

Yaşlı ve engellilere
kuaför hizmeti

GAZİEMİR Belediyesi’nin Evde Kuaför
Hizmeti kapsamında engelli, yaşlı, hasta ve
dezavantajlı bireyler evlerinde ziyaret edile-
rek, saç kesimi, sakal tıraşı, tırnak kesimi
gibi kişisel bakım ihtiyaçları, uzman ekipler
tarafından özenle yerine getiriliyor. S.4

ÇİĞLİ Be-
lediyesi, ka-
dınların ilçe-
nin gelişimi-
ne katkı ko-
yacak öneri
ve projelerini
bir araya ge-
tirmek üzere,
“Kadının Fikri
Var” projesini
hayata geçir-
di. Yaratıcı fikirler ve projeler, bir atölyede bir
araya getirilerek geliştirilecek. S.6

Çiğli, kadınların
önerilerini bekliyor
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ÇEVRE, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı
tarafından, İzmir Körfezi'nde yaşanan kirlilik ve ba-
lık ölümlerinin ardından çeşitli tarihlerde inceleme-
ler yapıldı. İzmir'de gerçekleştirilen denetimlerde
İzmir Büyükşehir Belediyesi'ne bağlı Su ve Kanali-
zasyon İdaresi'ne (İZSU) 6 ihlalden 8 milyon 305
bin 811 lira idari para cezası uygulandı. Ayrıca so-
rumlular hakkında suç duyurusunda bulunuldu.

İzmir Cumhuriyet Başsavcılığından yapılan yazı-
lı açıklamada, "İzmir Körfezi kirliliğine ilişkin Çev-
re, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı tarafın-
dan yapılan denetimler sonucu tespit edilen husus-
lara dair suç duyurusu ve basında yer alan haber
içerikleri esas alınarak sorumlular hakkında çevre-
nin kirletilmesi suçundan İzmir Cumhuriyet Baş-
savcılığı tarafından soruşturma başlatılmıştır" de-
nildi. 

BALIKESİR’E 4 MİLYON
Balıkesir Büyükşehir Belediyesi'ne 4 milyonluk

arıtma cezasından sonra şimdi de dereye deşarj ne-
deniyle deniz kirliliğine sebep olduğu gerekçesiyle
BASKİ'ye 668 bin liralık ceza kesildi.

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı,
Marmara Denizi'ndeki gerçekleştirilen müsilaj de-
netimlerinde Tekirdağ ve Balıkesir büyükşehir bele-
diyeleri ile 4 işletmeye toplam 10,3 milyon TL ceza
kesti.

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı
Marmara Denizi'nde oluşan müsilaja karşı denetim-
lerini artırdı. Bakanlıktan yapılan açıklamada "Mar-
mara Denizi Havzası’nda 6-10 Ocak arasında ger-
çekleştirilen müsilaj denetimlerinde Tekirdağ ve
Balıkesir büyükşehir belediyeleri ile 4 işletmeye
toplam 10,3 milyon TL ceza kesildi" denildi.

Belediyelere ceza yağdırıyorlar

Efeler’de Türkan Saylan
misafirhanesi açılıyor

Başkandan
baklavalı teşekkür

GÖREVE geldiği günden bu yana
hayata geçirdiği projeleri ve uygulama-
larıyla vatandaşlardan tam not alan Baş-
kan Yetişkin, sosyal belediyecilik alanın-
daki hizmetlerine bir yenisini daha ekle-
yecek. 

Efeler Belediyesi’nin geçmiş yönetimi
tarafından Efeler 09 SFK’nın sporcuları,
antrenörleri ve çalışanlarına tahsis edi-
len binanın tüm giderleri, vatandaşların
vergisi ile oluşan belediye bütçesinden
karşılanıyordu.

Tek, iki ve üç kişilik odalardan olu-
şan Efeler’in özel yeri, her saniye güven-
lik görevlileri ve güvenlik kameraları eş-
liğinde korunacak. Ayrıca konukların
yemeklerini yapabilecekleri tüm araç ve
gereçler de mekânda bulunacak. 

FİYATLAR UYGUN
Efeler’in ayrıcalıklı yerinde belirlenen

ücret politikası, dar gelirli vatandaşların
yüzünü güldürdü. Buna göre, bir gün-
lük konaklama ücreti tek kişilik odalar-
da 500 TL, çift kişilik odalarda 400 TL,
üç kişilik odalarda ise 300 TL olarak be-
lirlendi. Kız öğrenciler, kamu personeli
kadınlar, engelli kadınlar ve asgari üc-
retle geçimini sağlayan kadınlara yüzde
50 oranında indirim uygulanacak. 

İLÇE genelinde kaçak yapılaşma-
lara geçit vermeyen Didim Belediye-
si, Mavişehir Mahallesi Sağtur Mev-
kii’nde bulunan bir otelin sahilde
yapmış olduğu kaçak yapıyı yıktı.
Didim Belediyesi ekipleri tarafından
gerçekleştirilen yıkım çalışmalarına
Didim Belediye Başkanı Hatice Gen-
çay, Belediye Başkan Yardımcıları
Aydan Aşık Turgut, Ali Çelik, Kaan
Topçuoğulları ve birim amirleri katıl-
dı.  Didim Belediyesi’ne ait iş maki-
neleri yardımı ile yapılan yıkım çalış-
maları kısa sürede sona erdi. 

Yıkım çalışmaları ile ilgili bilgi ve-
ren Didim Belediye Başkanı Hatice

Gençay, “İlçemizde kaçak yapılaşma
ve sahil işgallerine karşı net bir du-
ruş sergiliyoruz. Sahiller halkındır,
halkın kullanımına açık olacaktır”
dedi. Başkan Gençay, “3621 Sayılı
Kıyı Kanunu kapsamında, kıyı kena-
rında bulunan kaçak yapılar, ilgili
otelle iş birliği içinde kaldırıldı. 2005-
2006 yılından beri işgal edilen sahili
temizleyerek halkımızın kullanımına
açıyoruz. Bu süreci tüm sahillerimiz-
de sürdürecek, işgal ve kaçak yapı-
laşmaya karşı kararlılıkla mücadele
edeceğiz. Didim’in eşsiz kıyıları, be-
lirli şahısların değil, tüm halkımızın-
dır” dedi.

Kaçak yapılar ve
işgallere izin yok 

SGK borçlarıyla CHP’li belediyelerini kıskaca alan AK Parti hükümeti,
bu kez de İzmir ve Balıkesir Büyükşehir belediyelerine arıtma cezası kesti

SGK borçlarıyla CHP’li belediyelerini kıskaca alan AK Parti hükümeti,
bu kez de İzmir ve Balıkesir Büyükşehir belediyelerine arıtma cezası kesti

SGK borçlarıyla CHP’li belediyelerini kıskaca alan AK Parti hükümeti,
bu kez de İzmir ve Balıkesir Büyükşehir belediyelerine arıtma cezası kesti

SGK borçlarıyla CHP’li belediyelerini kıskaca alan AK Parti hükümeti,
bu kez de İzmir ve Balıkesir Büyükşehir belediyelerine arıtma cezası kesti

SGK borçlarıyla CHP’li belediyelerini kıskaca alan AK Parti hükümeti,
bu kez de İzmir ve Balıkesir Büyükşehir belediyelerine arıtma cezası kesti

SGK BORCU KESİNTİSİ 
CUMHURBAŞKANI Erdoğan’ın ‘Belediyeleri silkeleyin’
talimatı sonrası Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı,
İller Bankası’dan İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne ak-
tarılan paradan ocaktan sonra şubat ayında da kesinti
yaptı. Ocak ayında İzmir’in 1,5 milyar lirasını kesen
bakanlık bu ay da aktarılan 3 milyar 172 milyon 946 bin

466 TL’lik gelirden 1 milyar 423 milyon 678 bin 915 TL’-
lik kesinti yaptı. Büyükşehir’in hesabına da 1 milyar 749
milyon 267 bin 551 TL yatırıldı. 
Ocak ayında yapılan ilk kesinti sonrası İzmir Büyükşehir
Belediyesi, zor bir süreç yaşamış ve maaş ödemelerinin
gecikmesi sonrası işçiler greve gitmişti.

GÜZELBAHÇE Belediye Başkanı Mustafa
Günay, sahada özveriyle çalışan işçilere kendi
elleriyle baklava
yedirerek çalış-
malardan dolayı
teşekkür etti.

Güzelbahçe
Belediyesi’nin sa-
hada çalışan
emek veren per-
sonelini ziyaret
eden Güzelbahçe
Belediye Başkanı
Mustafa Günay,
“Ekiplerimiz bü-
yük özveri ve is-
tekle sahada gö-
rev yapıyorlar.
Yaz-kış, sıcak-so-
ğuk demeden
personelimiz gö-
revlerini yerine
getiriyorlar. Hiçbir
şikâyet almamak,
vatandaşı mem-
nun etmek için
tüm çalışma arka-
daşlarımız büyük
çaba gösteriyor.
Güzelbahçelerin
de çalışmaları-
mızdan duydukları memnuniyetten eminiz. Gö-
reve geldiğimiz ilk günden itibaren de çok yo-

ğun bir çalışma içerisindeyiz. Bu konuda Fen
İşleri, Park Bahçeler ve Temizlik İşleri Müdürlü-

ğü’nde görev ya-
pan saha çalışan-
larını sürekli ziya-
ret ediyorum, ar-
kadaşlar büyük bir
özveriyle çalışıyor-
lar. Bugün de ya-
pımı devam eden
kreş, etüt merkezi
ve aşevimizin ye-
tişmesi için büyük
çaba sarf ediyor-
lar. Hem kendileri-
ne motivasyon ve
moral olsun hem
de ekipçilik adına
bugün personeli-
mize tatlı ikram et-
tik. Emekleri çok
büyük. Sahada
görev yapan işçi-
lerimiz Güzelbah-
çe Belediyesi’nin
görünen yüzleri.
Halkla iç içeler, va-
tandaşlarımız on-
larla muhatap. On-
ların çalışmaları
davranışları bizim

aynamız. Personel mutlu çalışıyorsa başarılıyız
demektir” diye konuştu.
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AFAD'ın sosyal medya hesabından yapılan pay-
laşımda, "Ege Denizi'nde, 28 Ocak tarihinden itiba-
ren yoğunlaşmaya başlayan depremlerin sayısı an
itibarıyla 400'ün üzerine çıkmıştır. Deprem fırtına-
sı şeklinde gelişen bu aktivite sonucunda şu ana
kadar kaydedilen en büyük deprem 4.8 Mw bü-
yüklüğündedir. Depremler, Santorini Adası'nın
yaklaşık 25 km kuzeydoğusunda artış göstermekte
olup derinlikleri 5 - 25 km arasında değişmektedir.
Ülkemiz kıyılarına en yakın deprem 140 km mesa-
fede gerçekleşmiştir. 2011-2012 yıllarında da aynı
bölgede benzer bir yoğun sismik aktivite yaşan-
mış, 14 ay boyunca süren bu aktivite herhangi bir
volkanik hareketliliğe yol açmamıştır" ifadelerine
yer verildi.

TSUNAMİ DALGALARI
İzmir'deki Dokuz Eylül Üniversitesi’nin (DEÜ)

Deprem Araştırma ve Uygulama Merkezi
(DAUM) Müdürü ve Mühendislik Fakültesi Jeoloji
Mühendisliği Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ha-
san Sözbilir, “Bu diri faylar da aynı şekilde volka-
nik yay geometrisine uygun olacak şekilde, Yuna-
nistan ile Türkiye arasındaki Ege Denizi altındaki
kabuğu kırarak, deprem üretmekte ve böylece böl-
gedeki gerilmeyi karşılamaktadır. Ege kabuğunun
altında ise Girit Adası güneyinden geçen ve Ege
dalma batma zonu olarak bilinen yay şekilli levha
sınırı bulunur. Bu sınırın güneyinde ise Afrika lev-
hası Ege levhasının altına yılda 20 milimetre hızla
dalmaktadır. Bu nedenle Girit Adası ile Rodos
Adası arasında da çok sayıda deprem meydana
gelmektedir" ifadelerini kullandı.

VOLKANİK AKTİVİTE 
Prof. Dr. Hasan Sözbilir, şunları söyledi:
“Geçen yıl yapılan bir çalışmada da 9 Eylül 1956

yılında meydana gelen 7.5 büyüklüğündeki ve 25
kilometre odak derinliğindeki Amorgos depremi-
nin deniz tabanında 75 kilometre uzunluğunda
yüzey kırığı geliştirdiği ve yakın adalarda tsuna-
miye neden olduğu anlaşılmıştır. Kayıtlarda 1956
depreminden sadece 13 saniye sonra odak derinli-
ği 45-90 kilometre olan ve büyüklüğü 6 ila 7.2 olan
2’nci bir deprem daha meydana geldiği bilinmek-
tedir. Bu depremlerde Santorini ve Amorgos’ta 3
bin 200 binanın hasar gördüğü ve 54 kişinin can
verdiği kayıtlardan anlaşılmaktadır. Son günlerde
ocak sonu, şubat başında meydana gelen deprem-
ler de Santorini-Amorgos fayı ve bu fayın yakın
çevresindeki fayların tetiklendiği anlaşılmaktadır.

1956 yılında Amorgos fayının kırıldığını düşündü-
ğümüzde son bir haftadır meydana gelen deprem-
lerin magmatik kaynaklar ve hidrotermal aktivite
nedeniyle tetiklenmiş depremler oldukları ve yeni
bir volkanik aktivite başlangıcını gösterdiği kabul
edilebilir. Bu nedenlerle, bölgedeki Anafi-Astypa-
lea fay sistemi, Los fay sistemi ve Kinairos fayının
yakın gelecekte yıkıcı deprem üretme ihtimali
yüksek görünmektedir"

Sözbilir, "Bölgedeki deniz altı faylarının 7’den
büyük deprem üretmesi durumunda Kuşadası-
Bodrum-Datça kıyılarının tsunami tehlikesi açısın-
dan modellenmesi ve buna göre önlem alınması
gerekmektedir" dedi.

3 kent için tsunami tehlikesi

Meryem Ana Evi Direnişi
EMITT 2025’te devam edecek

MERYEM Ana Evi direnişini, dünyanın en önemli
turizm fuarlarından biri olan EMITT 2025’e taşıyacak
olan Efes Selçuk, 5- 7 Şubat tarihleri arasında İstanbul
TÜYAP Fuar ve Kongre Merkezi’nde düzenlenecek
fuarda “Meryem Ana Evi Efes Selçuk halkınındır”
sloganıyla yer alacak.

YEREL YÖNETİMLERİN VARLIĞI
ELZEM

Efes Selçuk’a ait destinasyonların, ören yerleri-
nin, kentte yer alan tarihi ve kültürel mirasın ko-
runması ve tanıtılmasında Efes Selçuk Belediyesi ve
kent halkının büyük bir rolü olduğunu belirten Be-
lediye Başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel; “Bugüne ka-
dar her platformda, her zaman Efes Selçuk’un zen-
ginliklerinin altını çizdik. Ziyaretçilere sunduğu se-
çeneklerle Efes Selçuk’un eşsiz bir turizm destinas-
yonu olduğunu vurguladık. Böylesine zengin bir
kentte yer alan tüm paydaşlar; belediye, sivil inisi-
yatif, kent esnafı ve halk aslında saydığımız tüm bu

değerlerin aynı zamanda koruyucusudur. Bu bağ-
lamda Meryem Ana Evi bizim gözümüz gibi koru-
duğumuz bir yer ve bu yerin gelirlerini Efes Selçuk
Belediyesi 1970’lerden bu yana hizmet üretmek için
kullandı. Bu gelirlere el konulması demek, halk için
üretilen hizmetlere darbe vurulması olduğu kadar
yerel yönetimin koruyucu vasfının da ortadan kal-
dırılması demektir. Dolayısıyla biz bu alanda Efes
Selçuk Belediyesi’nin varlığını elzem görüyoruz.
EMITT 2025’E bu anlayışla katılacağız” dedi.

EKREM İMAMOĞLU’DAN
DESTEK GELDİ

Ayrıca Efes Selçuk Belediyesi 2022 yılında, Efes
Alt Kapı otopark gelirlerinin Efes Selçuk’ta kalması
için kentteki sivil toplum örgütleri ve halk öncülü-
ğünde sürdürdüğü #EfesBizimdir mücadelesini
EMITT 2022’ye taşıyarak İstanbul Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun da desteğini al-
mıştı.

4 Şubat 2025 Salı YEREL YÖNETİMLER

Ege Denizi'nde meydana gelen depremlerin sayısının 400'ün üzerine çıktığını belirten AFAD, sosyal
medyada oluşabilecek dezenformasyonlara karşı dikkatli olunması için vatandaşları uyardı

Efes Selçuk, Meryem Ana Evi direnişini EMITT 2025’e de taşıyor.
İlham Veren Kent Efes Selçuk, dünyanın en önemli turizm fuarlarından

biri olan EMITT’E bu yıl Meryem Ana Evi direnişi ile katılacak

Pazarcılar istedi,
belediye yaptı 

MENTEŞE Belediye Başkanı Gonca Kök-
sal, geçtiğimiz hafta gerçekleştirdiği halk ziya-
retleri kapsamında Perşembe Pazarı’nda es-
naf ve üreticilerle bir araya gelerek taleplerini
dinledi. Gelen istekler üzerine hemen harekete
geçen Başkan Köksal, belediye ekiplerine tali-
mat vererek pazar yerinde bakım ve yenileme
çalışmalarını başlattı. Başkan Köksal, şunları
söyledi: "Geçtiğimiz hafta pazar ziyaretimizde
işyeri sahiplerinin, esnaf ve pazarcılarımızın ta-
leplerini dinledik. Bu kapsamda ekiplerimiz, pa-
zar yerindeki yağmur oluklarını yeniliyor, eksik
bölgelere bordür taşları döşüyor ve esnafın sı-
nır çizgilerini güncelliyor. Ayrıca, pazarın aydın-
latma ve elektrik sistemini de elden geçiriyo-
ruz. Menteşe’yi daha yaşanabilir ve çağdaş bir
kent haline getirmek için çalışmalarımızı sür-
düreceğiz.”

Bayraklı’da sokak
kedilerine yeni yuva

BAYRAKLI Belediyesi, "Pati Evleri Projesi"
ile sokak hayvanlarının yaşam koşullarını iyi-
leştirmeye devam ediyor. Veteriner İşleri, Fen
İşleri ve Park ve Bahçeler Müdürlükleri iş birli-
ğiyle yürütülen çalışma kapsamında, ilçe gene-
linde 66 noktaya kedi evi yerleştirildi. Vatan-
daşlardan gelen talepler doğrultusunda Gü-
müşpala, Tepekule, Osmangazi ve Manavkuyu
mahallelerindeki parklara 8 yeni kedi evi daha
kazandırıldı. Sokak hayvanlarının barınma ihti-
yacını karşılayan uygulama, ilçe sakinleri tara-
fından memnuniyetle karşılandı. Bayraklı Bele-
diye Başkanı İrfan Önal, "Kedi evlerinin düzenli
olarak kontrol edilmesi ve ihtiyaçlarının karşı-
lanmasıyla sokak hayvanlarının sağlıklı ve gü-
venli bir ortamda yaşamalarını destekleyece-
ğiz. Can dostlarımızı yaşatmak için imkanları-
mız dahilinde her zaman elimizden geleni ya-
pacağız" dedi.

8 konaklama tesisine
ruhsat iptali

KENT düzenini korumak, halk sağlığı ve
huzurunu güvence altına almak için denetim
çalışmalarını yoğunlaştıran Karşıyaka Bele-
diyesi, son 10 aylık süreçte ilçedeki tüm ticari
işletmeleri mercek altına aldı. Yapılan sıkı
kontroller sonucunda çok sayıda iş yeri ruh-
satlandırılırken, kural dışı faaliyetlerle toplum
güvenliği için tehlike yaratan işletmelerin de
kapısına kilit vuruldu. Bu çerçevede; Turizm
İşletme Belgesi bulunmaması ya da İtfaiye
Yangın Uygunluk Raporu alınamaması gibi
çeşitli gerekçelerle, 8 pansiyonun ruhsatı ip-
tal edildi. Ayrıca, Karşıyaka Belediyesi iştiraki
Kent A.Ş. ile İşletme ve İştirakler Müdürlüğü
bünyesindeki tesislerin de düzenli olarak de-
netlendiği ve faaliyetlerin kurallara uygun şe-
kilde sürdürüldüğü belirtildi.

23 işletmeye denetim
BODRUM Belediyesi Zabıta Müdürlüğü’ne

bağlı ekipler, Bodrum genelinde yapı market,
peyzaj, otopark ve oto yıka-
ma işletmelerini kapsayan
denetimler gerçekleştiriyor.
Yapılan denetimlerde iş yeri
açma ve çalıştırma ruhsatı,
fiyat tarifesi ve ilgili kanun
maddelerine uyulup uyulma-
dığı kontrol edildi. Bunun ya-
nında otopark, oto yıkama ve
peyzaj firmalarının kamu alanlarını işgal edip et-
medikleri de denetlendi. Yapılan 123 denetim
sonucunda, ilgili kanun maddelerine uymayan 9
işletmeye cezai işlem uygulandı.

Duman’dan üreticilere destek sözü
BUCA Belediye Başkanı Görkem

Duman, ilçenin köyler bölgesinde bulu-
nan Karacaağaç Mahallesi’ni ziyaret
etti. Burada kurulan üretici pazarını ge-
zen Başkan Görkem Duman, Buca’nın
köylerinde 50’den fazla tarımsal ürün
üretildiğini, bu verimliliğin kıymetinin bi-
linmesi gerektiğini söyledi. Üreticiye her
türlü desteği sağlayacaklarını ifade
eden Başkan Görkem Duman, “Tarım-
sal üretim ülkelerin kalkınması için çok
önemli. Üreticilerimizin ‘ürünümüzü ne-
rede satarız, nasıl pazarlarız’ kaygısı ol-
masın. Üretirken kafaları da gönülleri de
rahat olsun. Biz her zaman onların ya-
nındayız” diye konuştu.

HEDEFİMİZ TARIMI
İLERİYE TAŞIMAK

Daha sonra, Karacaağaç Mahallesi
Muhtarı Osman Onur Çınar ile kahve-
hane ziyareti yapan Buca Belediye Baş-
kanı Görkem Duman, vatandaşların ta-
leplerini dinleyerek “Burada olma sebe-
bimiz hem köyümüzün eksikliklerine
bakmak hem de buradaki üretici pazarı-
nı merkez mahallelerimizde tanıtmak.
Buca’da tarımı ileriye taşımak istiyorum.
Tekrar üretimi artırmak istiyorum” dedi.
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TORBALI Belediye Başkanı Övünç Demir
öncülüğünde, belediyenin mali disiplinini
sağlamak ve yatırım önceliklerini hayata ge-
çirmek adına kamucu finans ve varlık yöneti-
mi modeli kapsamında önemli adımlar ortaya
atıldı. Bu doğrultuda, yatırım önceliği bulun-
mayan bazı gayrimenkullerin satışı dün ger-
çekleşirken, elde edilen gelirle borç yükünün
azaltıldığı açıklandı. İlçede bir ilk olan “Canlı
yayınla” ihale süreci tamamlanan ilk etap ta-
şınmaz satışlarından elde edilen 212 milyon
472 bin TL’lik gelirin 73 milyon 60 bin TL’si
borçlara mahsup edilirken, 139 milyon 412
bin TL’si normal satış olarak gerçekleştirildi.
Başkan Demir, satışların yapılmaması halinde
belediyenin yıllık 56 milyon 871 bin TL gelir
elde edebileceğini, ancak borçların gecikme
faizleri ve masraflarının yıllık 139 milyon 471
bin TL’ye ulaşacağını belirterek, fırsat maliye-
ti hesaplamalarıyla 82 milyon 599 bin TL’lik
tasarruf sağlandığını ifade etti.

2. VE 3. ETAP PLANLARI
Torbalı Belediye Başkanı Övünç Demir, yürütü-

len bu finansal modelle belediyenin esnaf, sanayici,
çiftçi ve işçiyi güçlendiren bir yapıya kavuşacağını
vurgulayarak, “Doğru yoldayız. Kamucu finans ve
bilimsel varlık yönetimiyle şehrimize değer kataca-
ğız” dedi. Öte yandan belediyenin güncel mali du-
rumunu da paylaşan Torbalı Belediyesi, son satışlar-
la birlikte belediyenin 1 Nisan 2024 itibariyle 381
milyon 121 bin 856 liralık bir borcun azaldığını du-
yurdu. 

Torbalı Belediyesi’nden şeffaf ihale

Yaşlı ve engellilere kuaför hizmeti

İ
zmir’in Bayraklı bölgesi son yıllarda
adeta bir gökdelenler vadisine dönüştü.
Onlarca yüksek bina, lüks rezidanslar ve

iş merkezleri yükselirken, kentin silueti de-
ğişti.  Ne yazık ki, bu gökdelenler inşa edi-
lirken, yolların kapasitesi, altyapı ihtiyacı ve
trafik yoğunluğu gibi konular göz ardı
edildi. Bölgede trafik çilesi artıyor, ancak il-
ginç bir şekilde yetkililer bu duruma gözle-
rini kapatıyor.

HHH
Bu noktada akıllara şu soru geliyor: 
Madem kentsel yoğunluk bu kadar has-

sas bir konu, neden gökdelenlere bu kadar
rahat izin verilirken, depremzedelerin
emsal artışı talepleri geri çevriliyor? 

Deprem mağdurlarına "kent yoğunluğu
artar" gerekçesiyle ek inşaat hakkı tanın-
mazken, lüks konutlar için aynı endişeler
neden dillendirilmiyor?

HHH
Bayraklı Turan Köprüsü civarında yapı-

lan ve yan yana sıralanmış dört gökdeleni
ele alalım. Bu gökdelenler dikildiğinde böl-
gedeki yollar genişletildi mi? 

Ekstra trafik çözümleri üretildi mi? Hayır.
Ancak bu bölgede yaşayan insanlar araç-
larıyla trafiğe çıkmayacakmış gibi hareket
ediliyor. 

Oysa bu binalarda oturacak kişilerin
araçları da yolları dolduracak, kavşakları
kilitleyecek ve mevcut altyapıya ekstra yük
bindirecek. O halde, kent yoğunluğu sa-
dece depremzedelerin hakkı için mi bir
sorun teşkil ediyor?

HHH
Sivil toplum kuruluşları ve bazı meslek

odaları, depremzedelerin haklı taleplerine
karşı çıkarken gökdelenlerin yol açtığı
kentsel yoğunluğu neden gündeme getir-
miyor? 

Depremzedelere "kent planına uygun
değil" diyerek ‘dur’ diyenler, gökdelen pro-
jelerine neden dava açmadı? Üstelik gök-
delenler sadece konut da değil, aynı
zamanda iş merkezleri, ofisler ve ticari
alanlar içeriyor.  Bu da gün içinde bölgeye
binlerce insanın daha gelmesi demek. O
halde gökdelenlerin trafik yoğunluğunu ar-
tırmayacağını söylemek mümkün mü?

HHH
Depremzede, yıkılan evini yeniden yap-

mak istediğinde "kent yoğunluğu" bahane-
siyle önü kesiliyor. Ama lüks gökdelenler
inşa edilirken bu yoğunluk göz ardı ediliyor.
Bu yaklaşım, kent yönetiminde adaletin ol-
madığını ve kararların ekonomik çıkarlar
doğrultusunda şekillendiğini gösteriyor. 

Eğer İzmir gerçekten planlı bir ken-
tleşme istiyorsa, bu çifte standarttan vaz-
geçmeli ve kent yoğunluğu konusunu
sadece dar gelirli vatandaşlar için değil,
her proje için eşit şekilde değerlendirmeli-
dir. Depremzedelerin mağduriyeti sürer-
ken, gökdelenlerin rahatça yükselmeye
devam etmesi İzmir’in vicdanına ağır bir
yük bindirmektedir.  Adaletli bir şehircilik
anlayışı için yetkililerin bu çelişkiyi görmesi
ve çözüm üretmesi şarttır.

Gaziemir Belediyesi’nin Evde Kuaför Hizmeti kapsamında engelli, yaşlı, hasta ve
dezavantajlı bireyler evlerinde ziyaret edilerek, saç kesimi, sakal tıraşı, tırnak kesimi

gibi kişisel bakım ihtiyaçları, uzman ekipler tarafından özenle yerine getiriliyor

minmez@gmail.com

MEHMET İNMEZ

Depremzedelere
adalet nerede?

Başkan Mutlu Sevgi
Yolu esnafıyla buluştu

KONAK Belediye Başkanı Nilüfer Çı-
narlı Mutlu, İzmir’in simgelerinden Sevgi
Yolu’nun eski günlerine kavuşması, daha
estetik, daha sürdürülebilir bir çekim mer-
kezi haline getirilebilmesi için Sevgi Yolu
esnafıyla bir araya geldi. Türkan Saylan
Kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen toplan-
tıya Başkan Mutlu’yla beraber teknik ekibi

de katılarak esnafın
önerilerini ve talepleri
not etti. Oldukça ve-
rimli geçen toplantıda
Sevgi Yolu’na dair so-
runları çözmeye yöne-
lik uzlaşma kararı çık-
tı. Esnafın iş yapabil-
mesi için sosyal ve kül-
türel hareketlilik sağ-
lanması, stantların ye-

niden düzenlenmesi ve hem estetik hem
altyapı çözümleri için öneriler kaydedilir-
ken, ilerleyen günlerde daha verimli çalışa-
bilmek adına komisyon oluşturuldu. 

FİKİRLERİNİZ ÖNEMLİ
Başkan Mutlu, Sevgi Yolu esnafına sor-

madan hareket etmeyeceklerini, onların fi-
kirlerinin Sevgi Yolu’nun yeniden tasarlan-
masında çok önemli olduğunu dile getire-
rek, “Biz sizin fikrinizi sormadan hiçbir şey
hazırlamadık. Burayı kullanan sizlersiniz.
Buradaki tasarımda sizin fikirleriniz, sizin
söyleyecekleriniz çok önemli” dedi.  

FİKİRLERİNİZİ ALMAYA GELDİK
Sevgi Yolu esnafını tek tek dinleyen ve

notlarını alan Başkan Mutlu, yapılan top-
lantının amacının hep birlikte karar almak,
birlikte hareket etmek olduğunu vurguladı.
Başkan Mutlu, Sevgi Yolu’nun mevcut du-
rumunu anlatan kısa bir sunumun ardın-
dan esnafın içinin rahat olmasını istedikle-
rini belirterek şunları söyledi: “Burada, bir
şeyi dikte etmek amacıyla bir araya gelme-
dik. Sevgi Yolu şu anki haliyle estetik değil,
sürdürülebilir değil. Burayı hep birlikte,
tekrar, estetik bir kullanıma döndürmek;
havuzlarının sularının aktığı, yıldızlarının
tekrar yapıldığı, yer aydınlatmalarıyla ışıklı
yoluna kavuşmuş bir hale dönüştürmek is-
tiyoruz. Sizlerden önerilerinizi almak isti-
yoruz.” 

Sevgi Yolu’nda yapısal ve görsel düzenlemeler olacak.
Müzik dinletileri, sergilere ve gösterilere ev sahipliği yapacak

EVDE Hasta ve Yaşlı Bakım Hizmeti ile tedavi süre-
cinde yurttaşlara evlerinde sağlık hizmeti veren Gazie-
mir Belediyesi, sağlık hizmetlerinin yanı sıra kişisel ba-
kım desteği de sağlıyor. Belediyenin Evde Kuaför Hiz-
meti kapsamında engelli, yaşlı, hasta ve dezavantajlı bi-
reyler evlerinde ziyaret edilerek kişisel bakımları yapılı-
yor. Vatandaşların saç kesimi, sakal tıraşı, tırnak kesimi
ve diğer kişisel bakım ihtiyaçları, uzman ekipler tarafın-
dan özenle yerine getiriliyor. 2024 yılında bin 912 kez ki-
şisel bakım hizmeti veren belediye, bu hizmetle ilçedeki
yaşlı, engelli ve hasta bireylerin hayatlarını kolaylaştır-
mayı ve yaşam kalitelerini artırmayı hedefliyor. Hizmet-
ten faydalanmak isteyen vatandaşlar, 0232 999 2 112 nu-
maralı telefonu arayarak randevu oluşturabiliyor.

EN GÜZEL HİZMETİ
Yaşadığı sağlık sorunları nedeniyle evden dışarı çıka-

mayan 81 yaşındaki İrfan Uyanıker, “Daha önce hasta ol-
duğu için evden çıkamayan yakınlarımız için berber bu-
lamazdık. Şimdi belediyemizin berberi, evime geliyor ve
tıraşımı yapıyor. Bu yönden çok şanslı olduğumu düşü-
nüyorum. Bu uygulama, belediyemizin en güzel hizme-
ti” ifadelerini kullandı. 
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Aydın Büyükşehir Belediyesi, Söke’de gerçekleştirdiği çalışmalarla
ilçeyi daha modern ve yaşanabilir hale getirmeye devam ediyor

AYDIN Büyükşehir Belediyesi Park ve Bahçeler
Dairesi Başkanlığı, Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi
Başkanlığı ile Ulaşım Dairesi Başkanlığı ekipleri, ilçe-
de kapsamlı çalışma gerçekleştirdi. Söke’nin dört bir
yanında hayata geçirilen ve kente değer katan çalış-
malar, vatandaşlardan da tam not aldı.  Park ve Bah-
çeler Dairesi Başkanlığı ekipleri, Büyükşehir Belediye-
si’nin fidanlıklarında yetiştirilen mevsimlik çiçeklerle
Söke’nin sokaklarını renklendirdi. Kavşaklar, refüjler ve
parklar özenle düzenlenerek peyzaj çalışmaları ta-

mamlandı. Şehir estetiğine katkı sunan çalışmaların
yanı sıra budama, çim biçme ve genel bakım faaliyet-
leri de titizlikle gerçekleştirildi. Ulaşım Dairesi Başkan-
lığı ekipleri de yaya ve araç güvenliğini ön planda tuta-
rak çalışmalarını sürdürdü. Trafik levhalarının yenilen-
mesi, sinyalizasyon sistemlerinin bakımı ve yaya geçit-
lerinin boyanması gibi çalışmalar sürücülerden tam not
aldı. Ayrıca, otobüs durakları da bakım çalışmaları ile
daha konforlu hale getirildi. Gece gündüz demeden
çalışmalarına devam eden Çevre Koruma ve Kontrol
Dairesi Başkanlığı ekipleri; cadde ve bulvarlar ile oto-
büs duraklarında detaylı çevre bakım çalışması ger-
çekleştirdi. 

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU: SÖKE’DE DE
HİZMETLERİMİZ HIZ KESMEDEN
SÜRECEK 

Aydın’ın her noktasında çalışmalarını sürdürecekle-
rini belirten Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu, “Kentimizin her ilçesinde olduğu gibi Sö-
ke’de de hizmetlerimize devam ediyoruz. Vatandaşla-
rımızın daha yaşanabilir bir çevrede olmaları için ekip-
lerimiz sahada çalışmalarını sürdürüyor. Söke’de de
hizmetlerimiz hız kesmeden sürecek” dedi. 

İlçede gerçekleştirilen çalışmalardan duydukları
memnuniyeti dile getiren Sökeliler, hizmetlerinden do-
layı Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçi-
oğlu’na teşekkür etti. n BU BİR İLANDIR

BÜYÜKŞEHİR’DEN SÖKE’YE
KAPSAMLI DOKUNUŞ

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU:
KUŞADASI'NDA ÇALIŞMALARIMIZ

TÜM HIZIYLA DEVAM EDİYOR

BÜYÜKŞEHİR DİDİM’DE HİZMETLERİNE
DEVAM EDİYOR

AYDIN’IN TOPLU ULAŞIM AĞI GÜÇLENİYOR

AYDIN Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu tarafından Aydın kent genelinde gerçek-
leştirilen çalışmalar devam ediyor. 17 ilçenin tama-
mında mesai mefhumu gözetmeksizin sürdürülen
çalışmalar ile kazanan Aydın ve Aydınlılar oluyor.

Büyükşehir Belediyesi Park ve Bahçeler Dairesi
Başkanlığı ekipleri ile Çevre Koruma ve Kontrol
Dairesi Başkanlığı ekipleri, Kuşadası ilçesine bağlı
Davutlar ve Güzelçamlı Mahallelerinde kapsamlı
çalışma gerçekleştirdi. Turizmin incisi Kuşadası’nda
gerçekleştirilen çalışmalar vatandaşlardan da tam
not aldı.

Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı ekipleri ta-
rafından hayata geçirilen çevre ve peyzaj düzenle-
meleri hızla tamamlandı. Ekipler, sürücüler ile yaya-
ların mal ve can güvenliği için budama çalışması
gerçekleştirdi. Cadde ve bulvarlarda çırpma, trimör,
bakım ve temizlik faaliyetleri gerçekleştirildi. Davut-
lar ve Güzelçamlı, Büyükşehir Belediyesi’nin fidan-
lıklarında yetiştirilen mevsimlik çiçekler ile renklendi.

Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlığı
ekipleri, cadde ve bulvarlar ile otobüs duraklarında
detaylı çevre bakım çalışması gerçekleştirdi. Mesai
mefhumu gözetmeksizin sürdürülen çalışmalar ile
Davutlar ve Güzelçamlı pırıl pırıl oldu.

HİZMETLERİMİZ ARTARAK
DEVAM EDECEK

Aydın’ın her noktasında olduğu gibi Kuşada-
sı’nda da çalışmaların aralıksız sürdüğünü vurgula-
yan Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem

Çerçioğlu, “Vatandaşlarımızın daha konforlu ve gü-
venli bir çevrede yaşaması için çalışmalarımız tüm
hızıyla devam ediyor. Hizmetlerimiz artarak devam
edecek” dedi. n BU BİR İLANDIR

AYDIN Büyükşehir Belediyesi kentin dört bir ya-
nında gerçekleştirdiği çalışmalara hız kesmeden
devam ediyor. Büyükşehir Belediyesi Park ve Bah-
çeler Dairesi Başkanlığı, Çevre Koruma ve Kontrol
Dairesi Başkanlığı ile Ulaşım Dairesi Başkanlığı
ekipleri Didim’de kapsamlı çalışma gerçekleştirdi.

Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı ekipleri, Di-
dim’i Büyükşehir Belediyesi’nin fidanlıklarında yetiş-
tirilen mevsimlik çiçekler ile süsledi. Doğanın renga-
renk tonları ile süslenen bulvar ve caddelerde pey-
zaj ve çevre düzenlemesi de gerçekleştiren ekipler,
trimör ve çırpma faaliyetlerini de hızla tamamladı.
Ekipler, yaya ve sürücülerin güvenliği için budama
çalışması da gerçekleştirdi.

Ulaşım Dairesi Başkanlığı ekipleri tarafından sin-
yalizasyon sistemleri ile trafik levhaları ve delinatör-
lere bakım çalışması gerçekleştirildi. Yaya geçitlerini
de boyayan ekiplerin hummalı çalışmaları sürücü-
lerden tam not aldı. Otobüs duraklarının bakımını
da gerçekleştiren ekipler, her gün yüzlerce vatanda-
şın kullandığı alanları yeniledi.

Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlığı
ekipleri tarafından gece gündüz demeden gerçek-
leştirilen çalışmalar sürüyor. Cadde, bulvar ve oto-
büs duraklarında gerçekleştirilen çevre koruma ve
bakım faaliyetleri caddeleri ile ilçe pırıl pırıl oldu.

ÇALIŞMALARIMIZA DEVAM
EDECEĞİZ

Aydın’ın tüm ilçelerinde gerçekleştirilen çalışma-
ların devam edeceğini belirten Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu, “Kentimizin dört
bir yanında gerçekleştirdiğimiz faaliyetlerimize hız

kesmeden devam ediyoruz. Kırsaldan kent merke-
zine kadar 17 ilçemizin tamamında hizmetlerimizi
hemşerilerimize ulaştırıyoruz. Çalışmalarımız de-
vam edecek” ifadelerini kullandı. Çalışmalardan
memnuniyet duyduklarını belirten vatandaşlar, hiz-
metlerinden dolayı Aydın Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Özlem Çerçioğlu’na teşekkür etti.
n BU BİR İLANDIR

PROJE, yatırım ve hizmetleriyle Aydın’ın 17 il-
çesinde vatandaşların yanında olan Aydın Büyük-
şehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu, toplu
ulaşıma destek olmak için çalışmalarını sürdürü-
yor. ‘Sarı Civciv’ olarak da bilinen Aydın Büyükşe-
hir Belediyesi Halk Otobüsleri, filosuna kattığı 5
yeni araç ile güçlendi. Her gün 30 binden fazla
vatandaşın kullandığı Büyükşehir Belediyesi Halk
Otobüsleri, filosuna kattığı yeni araçları da önü-
müzdeki günlerde Aydınlıların hizmetine sunacak.

Toplu ulaşım ağını Buharkent’ten Kuşada-
sı’na kadar Aydın’ın 17 ilçesinin tamamında
vatandaşlar ile buluşturan Büyükşehir Be-
lediyesi’nin otobüs filosu 118 araca ulaştı.
AYKART mobil uygulaması ile entegre
olarak çalışacak yeni araçlarda da AY-
KART’ın yanı sıra kredi kartı ve sanal

kart ile ödeme imkânı vatandaşlara sunulacak.
Aydınlılar, araçların konumunu ve rotasını uy-
gulama üzerinden takip edebilecek. 

VATANDAŞLARIMIZIN YANINDA
OLMAYI SÜRDÜRECEĞİZ

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu, yatırımları ve hizmetleri Aydın’ın tüm
ilçelerinde vatandaşlara ulaştırmayı sürdüre-
ceklerini belirterek, “Güzel Aydınımız ve hem-
şerilerimiz için çalışmayı sürdürüyor, hizmetleri-
mizi ve yatırımlarımızı vatandaşlarımız ile bu-
luşturmaya devam ediyoruz. Aydınlılardan aldı-
ğımız güç ile güzel kentimiz için çalışmaya de-
vam edeceğiz” ifadelerini kullandı. 
n BU BİR İLANDIR
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Başkanlardan Göcek Tüneli isyanı

Öğrenci ve personele yangın eğitimi Çiğli, kadınların
önerilerini bekliyor

CHP’li başkanlar: Tünelin bakım ve onarımını belediyeler olarak biz üstlenelim ve ücretsiz olarak sunalım 

YANGINLARA karşı mücadele yöntemlerini öğ-
retmek ve farkındalık kazandırmak amacıyla Balıkesir
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Daire Başkanlığı tarafın-
dan Baltok ve Kuva-yi Milliye Bal Çocuk Gündüz Ba-
kımevlerinde yangın eğitimi verildi. Gündüz Bakı-
mevlerinde çalışan 25 personel ve 69 öğrenci, yangın
gibi acil durumlarda yapılması gerekenler hakkında
bilgilendirildi. Yangın sırasında acil çıkış noktalarına
nasıl ulaşım sağlanacağı ve yaş gruplarına dikkat edi-
lerek yangın sırasında alınacak önlemler anlatıldı.

ACİL DURUM EKİPLERİ 
Yangın türüne göre anında müdahale ile ilgili yön-

temler ve yangın sırasında yapılacaklar konusunda
bilgilendirilen personel ile belirlenen iş yeri acil du-
rum müdahale ekipleri oluşturuldu. Balıkesir itfaiye-
sinde görevli personeller tarafından verilen yangın
eğitiminde minik öğrenciler merak ettiklerini sordu-
lar. Yangından koruyucu giysilerle çocuklara uygula-
malı eğitimler veren itfaiye personeli, yangın çıkma-
ması için alınacak temel önlemleri aktardı. İtfaiye
ekipleri, miniklere yangın anında ne yapmaları gerek-
tiğini uygulamalı olarak gösterirken, aynı zamanda it-
faiye araçları ve ekipmanlar hakkında bilgilendirme-
lerde bulundular.

ÇEŞME’deki alt yapı sorunlarına kalıcı çözümler getirmek ama-
cıyla hummalı çalışmalar gerçekleştirdiklerini söyleyen Başkan De-
nizli, şunları kaydetti: 

“İzmir Büyükşehir Belediyesi ve Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri-
mizce 152 bin ton asfalt yama çalışması, 105 bin m² kilit parke, 4 bin
metre bordür taş tamiri, 70 bin m² sathi kaplama yapıldı. İlçe gene-
linde yağmur giderleri, mazgalları, açık borular ve dere ağızları te-
mizleme işlemleri, ıslah çalışmalarımız etap etap devam ediyor.
Önümüzdeki ay itibarıyla da Çeşme doğal gaz ile buluşuyor. İlçe
genelindeki 15 okulda eksikleri tespit ederek, okulların ihtiyaç dahi-
lindeki bakım onarım çalışmalarını tamamladık” dedi. 

ÇEŞME KÜR MERKEZİ OTEL DÖNÜŞÜM PROJESİ
Jeotermal ile yılın 12 ayı sağlık turizmi, günübirlik kullanım ve

konaklamaya yönelik Çeşme Kür Merkezi Otel Dönüşüm Proje-
si’nde sona yaklaştıklarını belirten Denizli, “Projede, mimari olarak
tüm yapılar tamamlandı. 2025 yılında bir kısmının, 2026 yılı içinde
ise tamamının açılması planlanıyor” dedi. 

Denizli, “Çeşme’nin geleceğine yön verecek projelerin, ‘Birlikte
Çeşme Modeli’ çerçevesinde, ortak akıl ve katılımcı bir anlayışla
üretilmesini hedefliyoruz. Bu ofis, farklı disiplinlerden gelen uz-
manların bilgi ve deneyimlerini paylaşarak, ilçemizin sürdürülebilir
kent gelişimine katkı sağlayacak projelerin temelini atacak önemli
bir çalışma alanı diyebiliriz” şeklinde konuştu. 

EŞİTLİKÇİ bir kent hedefiyle kadın ve aile alanında-
ki çalışmalarını sürdüren Çiğli belediyesi; “ Kadının Fikri
Var Projesi” ile ilçenin gelişmesine dair belediye çalış-
malarını da besleyecek öneri ve projeleri bekliyor

DAHA GÜÇLÜ BİR ÇİĞLİ
Kadınların hayatın içinde var oldukları her noktada

en büyük yaratıcı ve itici güç olduğuna vurgu yapan
Başkan Yıldız, açıklamasında; “Çiğli Belediyesi olarak
bu inançla, onların yerel yönetimlerin ve somut projele-
rin bir parçası olmaları için ‘Kadınların Fikri Var’ diyerek
bir çağrıda bulunduk. Toplumsal ve kentsel yaşamın
her alanında; eğitimden sağlığa, hatta kentsel dönü-
şüm süreçlerine kadar har alanı onların gözü ve aklıyla
şekillendirmenin kalıcı çözümleri beraberinde getirece-
ğine inanıyorum. Çünkü, ister ev hanımı olsun ister ça-
lışan; ister genç, ister yaşlı; tüm kadınlar bir derinlik, in-
celik ve öngörü taşıyor. Hepsinin Çiğli için önerilerini
bekliyoruz. İlçemizin ihtiyaçlarını gözeten, geleceğini bi-
çimlendirecek her görüş ve proje, ilgili müdürlüğümüz-
ce değerlendirilecek. Kadınlarımız kurulacak atölyeler-
de kendi projelerini geliştireceğimiz sürecin de parçası
olacak. Tüm kadınları bu değişim yolculuğunda bizimle
birlikte olmaya davet ediyorum” İfadelerini kullandı.

FETHİYE ve Dalaman ilçelerini birbirine
bağlayan Yap İşlet Devret (YİD) modeliyle ya-
pılan 950 metrelik Göcek Tüneli'nin 31 Aralık
2025’te bitecek olan sözleşmesi 20 Mayıs 2030’a
kadar uzatıldı. 2024 yılında 3 kere zam gelen
tünelin devrinin uzatılmasına Fethiye Belediye
Başkanı Alim Karaca ve Dalaman Belediye
Başkanı Sezer Durmuş isyan etti. 

Başkan Alim Karaca, Göcek Tüneli’nin Tür-
kiye’nin en pahalı tüneli olduğuna dikkat çeke-
rek, “900 metrelik bir tünelde binek araçlardan
60 TL. Bu kabul edilemez. AKP Fethiye İlçe
Başkanı bunun iptal edileceğini işletme süresi-
nin 1 Ocak 2026’nın başında sona ereceğini
söyledi. Ancak biz resmi bir yazı talep ettik. Bu
hiç hak etmediğimiz bir durum. Burası turiz-
min merkezi. Acentalar ve tur operatörleri ar-
kadaşlarımız günde 10 kere 15 kere havalima-
nına servis yapıyor. Onlar için büyük külfiyet-
tir. Eğer bu iptal olmazsa parti olarak gerekli
tepkiyi göstereceğiz. Ambulansların ve temiz-
lik araçlarının bile ücretlendirilmesi, dünyada

eşi benzeri olmayan bir durumdur” dedi.

DURMUŞ: GEREKİRSE ALTERNATİF
YOL YAPILSIN

Dalaman Belediye Başkanı Sezer Durmuş
da Göcek Tüneli’nin Türkiye’nin en kısa ancak
en pahalı tüneli olduğunu aktararak, “Biz bu
yılın sonunda tünelin ücretsiz olacağına sevi-
nirken bir 5 yıl daha sürenin uzatıldığını öğ-
rendik. Göcek Tüneli’nin devrini 2030 yılından
sonra da uzatacaklarsa bize bunu söylesinler.
Gerekirse alternatif yolun bakım ve onarımını
belediyeler olarak biz üstlenelim ve vatandaş-
larımıza ücretsiz olarak sunalım. Yetkililerin bu
konuda adım atmasını bekliyoruz. 2024 yılında
sorgusuz, sualsiz 3 defa zam yapıldı. 940 metre
olan tünele şuanda 60 Türk Lirası ödüyoruz.
2006 yılında 3 Türk Lirası ile başlayan fiyat bu-
gün geldiğimiz noktada 60 Türk Lirası oldu.
Kime göre, neye göre, kim tarafından nasıl ya-
pıldığını hiçbir yetkili açıklama yapmıyor”
diye konuştu.

Çeşme Belediye Başkanı Lal Denizli, göreve geldiği günden bu yana yaptıkları
çalışmaları, devam eden yatırımları ve gelecekte yapılması planlanan projeleri anlattı

Lal Denizli: “Doğal gaz ve
altyapıda büyük yol katettik”

BAŞKAN Denizli, bu yıl ve “Kaya Koruğu” konsepti ve "Toprak,Zaman ve Tat" teması ile 14’üncüsü düzenlenecek Alaçatı Ot Festiva-li’nin misafirlerini ağırlamaya hazırlandığını söyleyen ve Şefler Mey-danı, Sanat Sokağı, Edebiyat
Buluşmaları, çocuk etkinlikle-ri, söyleşiler, sergiler, atölye-
ler, konserler ve doğa yürü-
yüşleri ile her yaşa hitap eden
geniş bir programla katılımcı-
ları bekleyen bu eşsiz festiva-le herkesi davet ederek,
“Ege'nin benzersiz doğası,
mutfağı ve kültürünü keşfetmek isteyen herkes için bu festival eşsizbir deneyim. Doğanın sunduğu tüm güzellikleri birlikte yaşamak içinherkesi bu eşsiz festivalimize bekliyoruz” dedi. 

14. Alaçatı Ot Festivali,
17-20 Nisan’da 

Alim
Karaca

Sezer
Durmuş
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BALIKESİR Büyükşehir Belediye Başkanı Ah-
met Akın, Balıkesir Ticaret Odası Ocak Ayı Ola-
ğan Meclis Toplantısına katıldı. 

Balıkesir’in kapsamlı ve donanımlı bir fuar
merkezine ihtiyacı olduğunu ifade eden Akın,
“Adı fuar merkezi olan bir yer var ama fuar yok.
Aynı havalimanı olup uçak olmadığı gibi. Her
ikisini de kentimize kazandırmak için görüşme-
lerimiz sürüyor.  Son zamanlarda sıkça vurgula-
dığım Balıkesir Takımı kavramı bir kent dayanış-
masını ifade ediyor. Kentin tüm unsurlarının
içinde bulunduğu ve sadece Balıkesir’imizin fay-
dası için çalışıldığı bir birlikten bahsediyoruz.
Balıkesir Takımı dediğimiz kent dayanışmasını
daha da güçlendirmek için sizlerin desteğine ih-

tiyacımız var” diye konuştu. 

2050 VİZYONU HAZIR 
Geniş katılımla gerçekleşen Dönüşüm Kongre-

si’nden çıkan sonuçlar doğrultusunda yol harita-
sını belirlediklerini belirten Akın, şu anda da
2050 vizyonu çalışmasını hazırladıklarını ve ya-
kın zamanda kamuoyu ile paylaşacaklarını söy-
ledi. Akın, “Vizyon belgemiz ve yol haritamız
hazır. Bunları hayata geçirmek için çalışmaları
başlattık. Kadın istihdamını çok önemsiyoruz.
Siyasi hayatım boyunca 1133 mahallenin hepsini
dolaştım. O zamanlar şunu gözlemledik. Kadın-
lar yalnız. Özellikle kırsal kesimde yaşayan ka-
dınlar zor durumda. Balıkesir’in iyi bir konumda

olmasına rağmen çocuklarını alıp denize gideme-
yen aileler var. Bunları aşacağız. Kadın girişimci-
lerimizin en büyük taraftarı benim. Kadınların,
ticari girişimlerine de destek olmaya kesin karar-
lıyız. Kadınların ürettiği ürünlerin, satılması için
yerler inşa etmeye kararlıyız. BALMEK’i merkez-
den köylere taşıyoruz. Belediyemizden başlaya-
rak geniş bir yelpazede Balıkesirli kadınların iş
gücüne katılımını destekliyoruz.” ifadelerini kul-
landı.

“Vizyon ve yol haritamız belli”

Kuşadalılar Adalı kartı çok sevdi

KUŞADASI Belediyesi’nin kentte ikamet eden
hemşehrileri için geçtiğimiz yıl Ocak ayında kulla-
nıma sunduğu Adalı Kart’ı Kuşadalılar çok sevdi.
Birinci yılında 37 bin kullanıcıya ulaşan Adalı Kart,
başta Kuşadası Belediyesi’ne bağlı Arya tesisleri ve
Halk Ada Market olmak üzere 30’a yakın anlaşmalı
üye iş yerinde sunduğu indirim ve avantajlarla kent
sakinlerinin bütçesine önemli bir katkı sundu.

Vatandaş memnuniyeti odaklı çalışmalarıyla
kent sakinlerinin takdirini kazanan Kuşadası Bele-
diye Başkanı Ömer Günel tarafından kentte ikamet

eden kişiler için yaşama geçirilen Adalı Kart uygu-
laması 1 yılı geride bıraktı. Bu süre zarfında isme
özel hazırlanarak Kuşadalılara ulaştırılan Adalı
Kart, 37 bin aktif kullanıcıya ulaştı. Alkol ve tütün
ürünleri hariç yüzde 30 indirim imkanı sağlayan
Arya Turistik Tesisleri ile yerel tarımsal üretimi des-
teklemek amacıyla faaliyet gösteren Halk AdaMar-
ket mağazasında toplam 441 bin 768 kez kullanılan
Adalı Kart’ın sunduğu indirim ve avantajlardan ya-
rarlanan Kuşadalılar, uygulamadan son derece
memnun. Kuşadası’nda ikamet eden 18 yaşını dol-

durmuş tüm Kuşadalıların sahip olabildiği Adalı
Kart, Kuşadası Belediyesi Ana Hizmet Binasının ya-
nında bulunan Adalı Kart noktasından temin edile-
bildiği gibi adalikart.com adresinden başvuru yap-
mak da mümkün. Öte yandan 2024 yılının Eylül
ayında “Kuşadası cebinde, hayat elinde” sloganı ile
kullanıma açılan Kuşadası Belediyesi’nin mobil uy-
gulaması Ada Mobil ile de Kuşadalılar artık Adalı
Kart'ı yanlarında taşımak zorunda kalmadan QR
kod taratarak kullanabiliyor ve anlaşmalı işletmeleri
görebiliyor.

DENİZLİ'nin Tavas Belediye Baş-
kanı Kadir Tatık, Balkıca Mahalle-
si'nde vatandaşlarla bir araya gele-
rek taleplerini dinledi. Ziyaretine pa-
zaryerinde esnaflarla ve vatandaşlar-
la tek tek sohbet ederek başlayan
Başkan Tatık, ardından kahvehaneye
geçerek vatandaşların sorunlarını
dinledi. Günün sonunda gençlerle
voleybol oynayan Başkan Tatık, eğ-
lenceli vakitler geçirdi.

Tavas Belediyesi Kadir Tatık, pa-
zaryerindeki esnaflarla ve vatandaş-
lara gezerek tek tek sohbet etti. Ar-
dından kıraathaneye geçerek vatan-
daşların derdini dinledi. Ziyaret sıra-

sında mahalle halkının talepleri, ye-
rinde dinlenerek not alındı. Başkan
Tatık, vatandaşların ihtiyaçlarına en
kısa sürede yanıt verebilmek için ge-
rekli çalışmaların başlatılacağını be-
lirtti. Başkan Tatık, günün sonunda
gençlerle voleybol oynayarak eğlen-
celi vakitler geçirdi.

Tavas Belediyesi'nin, mahalle zi-
yaretlerini sürdüreceğini belirten
Başkan Tatık, vatandaşların talepleri-
ni yerinde dinleyerek çözüm odaklı
adımlar atmaya devam edeceklerini
ifade etti. Ziyaretin ardından mahalle
sakinlerine teşekkür ederek Balkıca
Mahallesi'nden ayrıldı.

Pazar esnafını
DİNLEDİ

Bergama kültür
şehri olacak

İZMİR Rehberler Odası (İZRO) tarafın-
dan düzenlenen eğitim gezisinde konuşan İl
Turizm Müdürü Sadık Doğruer, Bergama’yı
bir kültür şehri haline getirme hedeflerini
açıkladı. Toplantıya katılan İl Kültür ve Tu-
rizm Müdürü Sadık Doğruer, Bergama’nın
tarihi ve kültürel açıdan büyük bir potansiye-
le sahip olduğunu belirterek, “Şehir içi resto-
rasyon projeleri, gastronomi ve ticaretin can-
landırılmasıyla Bergama’yı kültür şehri ya-
pacağız. Gece müzeciliği, konaklamalı tu-
rizm, parşömen atölyeleri gibi yeni projelerle
şehri turizmde daha güçlü bir konuma getir-
meyi hedefliyoruz” dedi.

Bergama Ticaret Odası Başkanı Lütfi Ko-
lat, şehrin yöresel lezzetleri olan Bergama
Köftesi, Çığırtma ve Bergama Tulum Peyni-
rinin tescillendiğini hatırlatarak, “Berga-
ma’nın değerine değer katmaya devam ede-
ceğiz” diye konuştu.

Spor okuluna
kayıt başladı

MERKEZEFENDİ Belediyesi tarafından ka-
dın, çocuk ve gençlerin sporla iç içe olmalarını
sağlamak amacıyla düzenlenen kış spor okul-
larında kayıt süresi uzatıldı. Spora ve sporcuya
her anlamda destek olan Merkezefendi Beledi-
yesi, kış dönemi spor kurs kayıt sürelerini uzat-
tı. Basketbol, futbol, voleybol, tenis, badmin-
ton, robotik kodlama, cimnastik, halk oyunları,
satranç, pilates, zumba, fitness, güreş, izcilik,
boks ve kaleci branşlarında verilecek olan kış
spor okulları kurslarında kayıt süresi uzatıldı.
16 branşta verilecek kurslara başvurular
https://www.merkezefendi.bel.tr/sporkursu/ ad-
resinden veya tesislerden şahsen yapılacak.

Akın Turgutlu esnaf odası
başkanlarıyla buluştu

TURGUTLU Belediye Başkanı Çetin Akın,
esnaf odası başkanlarıyla düzenlediği kahval-
tı programında bir araya geldi. Başkan Çetin
Akın, “Kentimizi ortak akıl ile birlikte yönetme-
ye devam edeceğiz” dedi. Göreve geldiği
günden bu yana şehri ortak akıl ile yönetme-
ye büyük önem veren Turgutlu Belediye Baş-
kanı Çetin Akın, esnaf odası başkanlarıyla dü-
zenlediği kahvaltıda bir araya geldi. Turgut-
lu’daki esnaf temsil-
cileriyle gerçekleşti-
rilen buluşmada,
Turgutlu Belediyesi-
nin ve kentin genel
durumu hakkında
bilgilendirmelerde
bulunuldu. Başkan Akın, şehrin kalkınması
için hayata geçirecekleri projeleri detaylı bir
şekilde esnaf odası başkanlarıyla paylaştı.
Başkan Çetin Akın’a, Başkan Yardımcıları Hü-
seyin Maliz, Ali Rıza Kıran, CHP Turgutlu İlçe
Başkanı Hasan Ayma, CHP Turgutlu İlçe Ka-
dın Kolları Başkanı Berrin Zünbülcan Tosu-
noğlu ve CHP Turgutlu İlçe Gençlik Kolları
Mehmet Solmaz eşlik etti.

Zencirci yol sorununu
yerinde inceledi

GERMENCİK Belediye Başkanı Burak Ze-
nirci ilçede hız kesmeden devam ettirdiği çalış-
malarla vatandaşların yaşam kalitesini artırma-
yı hedefliyor. Bu kapsamda, Germencik Beledi-
ye Başkanı Burak Zencirci Bozköy ile Çamköy
arasındaki bağlantı yolunda yaşanan sorunu
yerinde inceledi. Başkan Zencirci, Bozköy Muh-
tarı Abdurrahman Karazor ve Aydın Büyükşehir
Belediyesi ekipleriyle birlikte yaptığı inceleme-
lerde yolun güvenli ve konforlu hale getirilmesi
için gerekli çalışmaların en kısa sürede başlatı-
lacağını belirtti. Zencirci, "Bozköy Muhtarımız
Abdurrahman Karazor ve Büyükşehir Belediye-
si ekiplerimizle birlikte Çamköy-Bozköy bağlantı
yolunda meydana gelen sorunu yerinde incele-
dik. En kısa sürede güvenli ve konforlu bir ula-
şım hizmeti sunmak için gerekli çalışmaları ya-
pacağız" şeklinde konuştu

4 Şubat 2025 Salı

Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet
Akın, iş insanlarından gelen talep ve soruları

yanıtlayarak iş dünyası için projelerinden bahsetti
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İZMİRLİ sanatseverlerin adresi şubat
ayında da AASSM olacak. 28 gün bo-
yunca farklı kültür ve sanat etkinlikleri-
ne ev sahipliği yapacak merkez, İzmirli-
leri konser, sergi, yarışma ve atölyelerle
buluşturacak. Fatih Erkoç, Musa Eroğlu,
İzmir Devlet Senfoni Orkestrası, Olten
Filarmoni Orkestrası gibi önemli konser-
lerin yanı sıra Ulusal Genç Solist Yarış-
ması Üniversite Kategorisi Finali, Ulusal
Genç Solist Yarışması Genç Profesyonel
Kategorisi Finali ve Ödül Töreni, Gün-
düz Öğüt ile Anlatılmayan Öyküler
Yazma Atölyesi ile çok sayıda sergi sa-
natseverleri çağırıyor.

KONSER VE ATÖLYE İLE
BAŞLIYOR

Kültür sanat etkinlikleri, 7 Şubat’ta

İzmir Devlet Senfoni Orkestrası Konseri
ile başlayacak.Keman sanatçısı ve yazar
Öğüt’ün atölyesine katılan İzmirliler,
eğlenceli bir yazarlık yolculuğuna çıkar-
ken, müzik ve edebiyatın birbirini besle-
yen ortak yönleri, katılımcılara yeni
ufuklar açıyor. 12-19-26 Şubat tarihlerin-
de yapılacak atölye, Müzik Kütüphane-
si’nde saat 19.30’da başlayacak. 

SEVGİLİLER GÜNÜ
KONSERLERİ

14 Şubat Sevgililer Günü, İzmir Devlet
Senfoni Orkestrası Sevgililer Günü Kon-
seri ile renklenecek. 15 Şubat günü ise
pop ve caz müziğin önemli isimlerinden
Fatih Erkoç, AASSM’de sevenleri ile bu-
luşacak. Fatih Erkoç, Büyük Salon’da saat
20.00’de sahne alacak. 17 Şubat’ta

AASSM/ODA Trio Emerant Bach'a Say-
gı/Hommage A Bach Oda Müziği Konse-
ri var. 19 Şubat günü, Olten Filarmoni Or-
kestrası Büyük Salon’da saat 20.30’da
sahne alacak. 

MUSA EROĞLU KONSERİ VE
YARIŞMA ÖDÜL TÖRENİ

21 Şubat günü AASSM’de İzmir Dev-
let Senfoni Orkestrası Konseri düzenle-
necek. 22 Şubat’ta ise Ulusal Genç Solist
Yarışması Üniversite Kategorisi Finali
var. Küçük Salon’da saat 19.00’da yapı-
lacak final programı ücretsiz olacak.
AASSM, 22 Şubat günü önemli bir ismi
daha ağırlayacak. Halk müziği sanatçısı
Musa Eroğlu, Büyük Salon’da saat
20.00’de sahneye çıkacak. AASSM, yine
birçok sergiye ev sahipliği yapacak. 

Şubatta günler sanatla uzayacak

Aras: Doğayı ve suyu korumaya devam edeceğiz

TÜRKİYE’nin iklim değişiklilerinin et-
kilerinin en şiddetli hissedileceği yerler-
den biri olduğunu ve su kıtlığı çekme-
mek için önlem alınması ve üretimdeki
ayak izini azaltmak gerektiğini belirten
Yaşar Üniversitesi Makine Mühendisliği
Bölüm Başkanı Prof. Dr. Nurdan Yıldı-
rım, su tüketimini azaltmaya yönelik
fark yaratacak önerilerde bulundu.

GÜNDE 5 DAMACANA
TASARRUF

Su tasarrufu konusunda alınacak ön-
lemleri somut örneklerle anlatan Prof.Dr.
Nurdan Yıldırım, “Örneğin diş fırçalama
sırasında günde 25 litre, duşta sıcak su-
yun gelmesini beklerken 5,3 litre, aşırı si-
fon kullanımından günde 24 litre, çama-
şır makinesinde ön yıkama yapıldığında
3,75 litre, el yıkama sırasında günde 23
litre, bulaşıkları yıkama yaparken günde
11,4 litre su ortalama olarak israf oluyor.
Alışkanlıklarımızı değiştirerek ve günlük
yaşantımızda suyu daha verimli kullana-
rak, her birimiz günlük yaklaşık 5 dama-
cana suyu tasarruf edebiliriz. Musluk uç-
larına tasarruf aparatları takarak, bulaşık
ve çamaşır makineleri satın alırken su ve
enerji kullanımları düşük olanları seçe-
rek, ön yıkama yapmayarak, kademeli si-

fonlar kullanarak, hepimizin bildiği basit
değişimlerle suyumuzu daha verimli kul-
lanabiliriz. Günlük yaşantımızda, içme
suyu kullanımı dışında yağmur suyu ve
gri sular gibi alternatif su kaynaklarının
yaygınlaştırılması son derece önemli”
diye konuştu.

SANAYİDE  SU
KULLANIMI

Susuzluk riskinin üretim alanında da
söz konusu olduğunu ve üretimdeki
ayak izini azaltmak gerektiğini söyleyen
Prof. Dr. Nurdan Yıldırım şöyle devam
etti: “Durumun farkında olan şirketler ve
hükümetler bu madde doğrultusunda bir
dizi çözüm önerisi ortaya koyuyor. En-
düstriyel kurumların su tasarrufu için;
atık suların arıtılarak yeniden kullanılma-
sı, kuru proseslerin tercih edilmesi, kim-
yasal kullanımının azaltılması, yıkama
ve durulama işlemlerinin optimize edil-
mesi, buhar geri kazanımı sağlayacak
teknolojiler geliştirilmesi, soğutmada ka-
palı çevrim sistemlerinin kullanılması, su
kalitesini iyileştirecek teknolojilerin üretil-
mesi, yağmur suyu depolama tesisleri-
nin kurulması, su kaçaklarını önlemek
için akıllı sayaçların kullanılması gibi ön-
lemler alabilir.”

YATAĞAN’da bulunan termik santralin,
yeraltı maden arama ruhsatı Büyükşehir
Belediyesi’nin açtığı dava sonucunda iptal
edildi. Yatağan bulunan termik santralinin
yeraltı maden arama ruhsatının iptali yö-
nünde alınan mahkeme kararı, çevresel sür-
dürülebilirlik ilkelerine bağlı kalarak halk
sağlığını koruma hedefinde önemli bir
adım oldu.

İzmir Bölge Mahkemesi Büyükşehir Be-
lediyesi’nin açtığı yeraltı maden arama ruh-
satı iptali davasında önceki yargı kararla-
rıyla “ÇED gerekli değildir” yönündeki ka-
rar ve izinlerin iptal edilmiş olmasını dikka-
te alarak, ruhsatın geçerliliği için gerekli ko-
şulların sağlanmadığına hükmetti. Bu doğ-
rultuda, termik santralin yeraltı maden ara-
ma ruhsatı iptal edildi. Büyükşehir Beledi-
yesi’nin açmış olduğu dava sonucunda Ya-
tağan ve bölgesinin yeraltı su kaynaklarını
olumsuz etkileyecek maden aramasının
önüne geçildi. 

ZARAR VERECEK OLUŞUMUN
KARŞISINDAYIZ

Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet
Aras, “Yatağan’daki yeraltı su kaynakları için
verdiğimiz hukuki mücadele, çevreyi ve halk
sağlığını koruma yönündeki hassasiyetimizin
bir yansımasıdır. Muğla Büyükşehir Belediyesi
olarak, çevre sağlığını ve ekonomik yaşamı bir
denge içerisinde koruyacak çözümler üretme-
ye kararlıyız. Kazandığımız bu dava ile Muğ-
la’nın doğal yaşamına zarar verecek her oluşu-
mun karşısında olduğumuzu bir kez daha or-
taya koyduk. Büyükşehir Belediyesi olarak bu-
güne kadar açtığımız 227 dava bunun göster-
gesidir.  İlimiz genelinde yüzde 65 maden ara-
ma ruhsatı var. Bu izinler bizim geleceğimizi,
suyumuzu ve toprağımızı tehdit ediyor. Bu ka-
zandığımız dava Yatağan ve bölgesinin yeraltı
kaynaklarını korumada önemli bir adım oldu.
Muğla’mızın doğasını, havasını ve suyunu ko-
rumaya devam edeceğiz” dedi.

4 Şubat 2025 Salı

Su sıkıntısına karşı önlem bilinçli tüketim

Şubat ayı boyunca çok sayıda konser, sergi, yarışma ve atölye İzmirlilere unutulmaz anlar yaşatacak.
14 Şubat Sevgililer Günü’nde ise İzmir Devlet Senfoni Orkestrası özel bir konser düzenleyecek

Muğla Büyükşehir Belediyesi, çevre koruma ve
sürdürülebilir yaşam ilkeleri doğrultusunda yürüttüğü
hukuki mücadelesinde önemli bir başarı elde etti
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